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DPr-BRM-II.0012.15.17.2021 
 
 

Protokół Nr 69/XII/2021 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 14 grudnia 2021 r. 

posiedzenie on-line 

 
 
I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -  7 radnych 

obecnych   -  6 radnych 

nieobecnych   -  1 radny 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla radnych stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodniczący Komisji radny p. Kamil Deptuła.  

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie petycji 

nr 20 z 2021 r. - referuje radny p. Kamil Deptuła.   

3. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wniosku 

nr 67 z 2021 r. - referuje radny p. Kamil Jeziorski.  

4. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wniosku 

nr 68 z 2021 r. - referuje radny p. Robert Pawlak. 

5. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wniosku 

nr 70 z 2021 r. - referuje radny p. Michał Olejniczak. 

6. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wniosku 

nr 75 z 2021 r. - referuje radny p. Kamil Deptuła  
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7. Sprawy różne i wniesione. 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

Przewodniczący Komisji p. Kamil Deptuła powitał obecnych on-line radnych 

i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii. 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Komisji  przedstawił proponowany porządek posiedzenia po zmianach. 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie petycji 

nr 20 z 2021 r. - referuje radny p. Kamil Deptuła.   

3. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 

wniosku nr 67 z 2021 r. - referuje radny p. Kamil Jeziorski.  

4. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 

wniosku nr 68 z 2021 r. - referuje radny p. Robert Pawlak. 

5. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 

wniosku nr 70 z 2021 r. - referuje radny p. Michał Olejniczak. 

6. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 

wniosku nr 75 z 2021 r. - referuje radny p. Kamil Deptuła. 

7. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie skargi 

nr 74 z 2021 r. - referuje radny p. Kamil Deptuła. 

8. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 

przekazania skargi wg właściwości nr 1511.13.2021 - referuje radny p. Kamil 

Deptuła. 

9. Sprawy różne i wniesione. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku. 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za” , przy braku  głosów „przeciw”  i braku  głosów 

„wstrzymuj ących się”  przyjęła porządek posiedzenia.  
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Ad pkt 2. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 

petycji nr 20 z 2021 r. - referuje radny p. Kamil Deptuła.   

(Omawiany dokument znajduje się w teczce nr: DPr-BRM-II.152.20.2021) 

Radny p. Kamil Deptuła przedstawił stanowisko w sprawie uznające petycję za bezzasadną.  

W dniu 11 października 2021 do Rady Miejskiej wpłynęła petycja w sprawie wypowiedzenia 

Umowy o współpracy zawartej między Miastem Łódź a Miastem Lwów. 

Uchwałą Nr LXVII/1540/01 z dnia 10 października 2001 r. Rada Miejska w Łodzi  podjęła 

współpracę partnerską między Miastem Łódź a Miastem Lwów na Ukrainie. Zakres i zasady 

współpracy określa umowa zawarta między wymienionymi Miastami, której elementy 

zawarto w Liście Intencyjnym podpisanym w dniu 10 września 2001 r. przez Prezydenta 

Miasta Łodzi i Mera Miasta Lwowa.  

Lwowska rada obwodowa jest organem ukraińskiego samorządu terytorialnego sytuującym 

się na poziomie polskiego województwa. Nie stanowi ona organu samorządu terytorialnego 

miasta Lwowa i tym samym jej działania nie mogą stanowić podstawy do rozwiązania 

umowy o partnerstwie Łodzi i Lwowa.  

Wobec powyższego petycję uznaje się bezzasadną.  

Faza pytań i dyskusji. 

Radny p. Sylwester Pawłowski zapytał, czy autor petycji przywołuje jakiś dokument 

w swym piśmie? 

Radny p. Kamil Deptuła niezależnie na co się powołuje autor petycji, to Lwowska rada 

obwodowa nie jest partnerem Rady Miejskiej w Łodzi. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do sprawy. 

Brak pytań. 

Brak głosów w dyskusji. 

 

Przewodniczący Komisji  poddał projekt uchwały pod głosowanie - druk BRM 

nr 182/2021. 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za” , przy braku  głosów „przeciw”  oraz braku 

głosów „wstrzymuj ących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Ad pkt 3. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 

wniosku nr 67 z 2021 r. - referuje radny p. Kamil Jeziorski.  

(Omawiany dokument znajduje się w teczce nr: DPr-BRM-II.1510.67.2021) 

Radny p. Kamil Deptuła przedstawił stanowisko w sprawie. 

W dniu  8 listopada 2021 r. do Rady Miejskiej w Łodzi wpłynął wniosek dotyczący 

zwolnienia taksówkarzy z opłat za parkowanie w strefie płatnego parkowania bez opuszczania 

pojazdu. W wyniku przeprowadzonej analizy ustalono, że zgodnie z § 4 pkt 3 obowiązującej 

uchwały Nr XLI/1273/21 Rady Miejskiej w Łodzi z dnia 14 kwietnia 2021 r. w sprawie 

ustalenia strefy płatnego parkowania pojazdów samochodowych na drogach publicznych 

w Łodzi oraz opłat za postój w tej strefie i sposobu ich pobierania (ze zm.),  przedsiębiorcy 

posiadający aktualną licencję na wykonywanie transportu drogowego taksówką na terenie 

miasta Łodzi mają prawo do zerowej stawki opłaty za postój pojazdu w strefie w czasie 

oczekiwania na klienta, jednak nie dłużej niż do 10 minut. Zapis ten funkcjonuje od wielu lat 

i jak dotąd nie budził zastrzeżeń tej grupy kierowców, w związku z tym nie ma podstaw do 

zmiany obecnego przepisu.  

Wobec powyższego wniosek uznaje się za bezzasadny. 

 

Faza pytań i dyskusji. 

Przewodniczący Komisji poprosił o informację ze strony przedstawiciela Zarządu Dróg 

i Transportu. 

Z-ca Dyrektora Zarządu Dróg i Transportu dodał, że obecne zapisy są dużym ukłonem 

wobec firm taksówkarskich. Do tej pory nie było żadnych zastrzeżeń do obowiązujących 

zapisów zapisów i nie widzi uzasadnienia dla dalszego rozszerzania tego katalogu podmiotów 

zwolnionych z wnoszenia opłat, albo wydłużania ego czasu, który funkcjonuje obecnie. 

Oprócz taksówkarzy jest duża grupa firm przewozowych, którzy aby unikać konfliktów swoje 

postoje realizują poza miejscami wyznaczonymi jako postoje taxi.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do sprawy. 

Brak pytań. 

Brak głosów w dyskusji. 
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Przewodniczący Komisji  poddał projekt uchwały pod głosowanie - druk BRM 

nr 183/2021. 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za” , przy braku  głosów „przeciw”  oraz braku 

głosów „wstrzymuj ących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad pkt 4. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 

wniosku nr 68 z 2021 r. - referuje radny p. Robert Pawlak. 

(Omawiany dokument znajduje się w teczce nr: DPr-BRM-II.1510.68.2021) 

Radny p. Kamil Deptuła poinformował, że w dniu  8 listopada 2021 r. do Rady Miejskiej 

w Łodzi wpłynął wniosek dotyczący zmian obowiązujących cen maksymalnych za przejazd 

taksówką.   

Z-ca Dyrektora Biura Promocji i Obsługi Działalności Gospodarczej p. Beata Strzelecka 

poinformowała, że Biuro pracuje nad ewentualnymi zmianami. Kwestie cen maksymalnych 

za przejazdy taksówkami na obszarze Miasta Łodzi regulują obecnie przepisy uchwały 

Nr LXXX/1682/14 Rady Miejskiej w Łodzi z dnia 12 lutego 2014 r. w sprawie ustalenia cen 

urzędowych za przewozy taksówkami osobowymi oraz stref taryfowych dla taksówek 

na obszarze Miasta Łodzi (Dziennik Urzędowy Województwa Łódzkiego z 2014 r., poz. 

1054). Biuro Promocji Zatrudnienia i Obsługi Działalności Gospodarczej w Departamencie 

Pracy, Edukacji i Kultury Urzędu Miasta Łodzi wystąpiło do podmiotów zrzeszających 

przedsiębiorców zajmujących się wykonywaniem krajowego transportu drogowego 

w zakresie przewozu osób taksówką oraz organów, których właściwość obejmuje wyżej 

wymienione sprawy, o wskazanie propozycji zmian w zakresie przepisów regulujących ceny 

za przewozy osób taksówkami na terenie Miasta Łodzi. Przepisy uchwały Nr LXXX/1682/14 

Rady Miejskiej w Łodzi pozostają w ścisłym związku z uchwałą Nr XXXIII/860/16 Rady 

Miejskiej w Łodzi z dnia 31 sierpnia 2016 r. w sprawie wprowadzenia przepisów 

porządkowych dotyczących przewozu osób i bagażu taksówkami osobowymi oraz 

dodatkowych oznaczeń identyfikujących taksówkę osobową na obszarze Miasta Łodzi 

(Dziennik Urzędowy Województwa Łódzkiego z 2016 r., poz. 4037), w odniesieniu do której, 

mając na względzie zmiany przepisów rangi ustawowej, uzyskano na wcześniejszym etapie, 

opinie od podmiotów zajmujących się wykonywaniem krajowego transportu drogowego 

w zakresie przewozu osób taksówką. 
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Mając powyższe na uwadze, zmiany przepisów prawa miejscowego dotyczące przewozów 

osób taksówkami na obszarze Miasta Łodzi winny mieć charakter całościowy i systemowy. 

Dlatego też, po uzyskaniu informacji o propozycjach zmian w zakresie przepisów 

dotyczących cen maksymalnych, po ich analizie i ocenie, zostaną podęte działania 

zmierzające do nowelizacji przepisów wymienionych uchwał. 

Przewodniczący Komisji wobec powyższych informacji zaproponował „nie uwzględnić” 

wniosku i poprosił o opinię Radcę Prawnego o zastosowaniu takiego rozwiązania 

w momencie trwania prac nad ww. zmianami.  

Wydział Prawny odpowiedział, że decyzja należy do Rady Miejskiej, ale można 

przedstawionego wniosku nie uwzględniać, z uwagi na toczące się prace i konsultacje 

w temacie. Zastosowanie takiego rozwiązania jest dopuszczalne. 

Przewodniczący Komisji poprosił o informację ze strony przedstawiciela Biura Promocji 

Zatrudnienia i Obsługi Działalności Gospodarczej. 

Z-ca Dyrektora Biura Promocji Zatrudnienia i Obsługi Działalności Gospodarczej 

zgodziła się z takim stanowiskiem, tym bardziej, że wypracowany jednolity dokument 

zostanie przesłany do akceptacji przez Radę Miejską.   

Przewodniczący Komisji  zapytał, czy są pytania do sprawy. 

Brak pytań. 

Brak głosów w dyskusji. 

 

Przewodniczący Komisji  poddał projekt uchwały pod głosowanie - druk BRM 

nr 184/2021. 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za” , przy braku  głosów „przeciw”  oraz braku 

głosów „wstrzymuj ących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad pkt 5. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 

wniosku nr 70 z 2021 r. - referuje radny p. Michał Olejniczak. 

(Omawiany dokument znajduje się w teczce nr: DPr-BRM-II.1510.70.2021) 

Radny p. Kamil Deptuła przedstawił stanowisko w sprawie. 

W dniu 23 listopada 2021 r. do Rady Miejskiej w Łodzi wpłynął wniosek o zlikwidowanie 

barier architektonicznych dla osób niepełnosprawnych oraz powiększenie parkingu przy 
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Oddziale Onkologicznym Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im Mikołaja Kopernika 

w Łodzi. Kwestia likwidacji barier architektonicznych dla osób niepełnosprawnych była już 

przedmiotem wniosku Zainteresowanego do Prezydenta Miasta Łodzi w dniu 10 listopada 

2021 r. Podmiotem tworzącym wymieniony Szpital jest Łódzki Urząd Wojewódzki w Łodzi 

o czym Zainteresowany został poinformowany.  

Kodeks postępowania administracyjnego przewiduje w art. 243, że jeżeli organ, który 

otrzymał wniosek, nie jest właściwy do jego rozpatrzenia, obowiązany jest niezwłocznie, 

nie później jednak niż w terminie siedmiu dni, przekazać go właściwemu organowi, 

zawiadamiając równocześnie o tym wnioskodawcę, albo wskazać mu właściwy organ.  

W tym stanie rzeczy, Rada Miejska w Łodzi przekazuje wniosek według właściwości. 

 
Faza pytań i dyskusji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do sprawy. 

Brak pytań. 

Brak głosów w dyskusji. 

 

Przewodniczący Komisji  poddał projekt uchwały pod głosowanie - druk BRM 

nr 185/2021. 

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za” , przy braku  głosów „przeciw”  oraz braku 

głosów „wstrzymuj ących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad pkt 6. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 

wniosku nr 75 z 2021 r. - referuje radny p. Kamil Deptuła. 

(Omawiany dokument znajduje się w teczce nr: DPr-BRM-II.1510.75.2021) 

Radny p. Kamil Deptuła przedstawił stanowisko w sprawie. 

W dniu 17 listopada 2021 r. do Rady Miejskiej w Łodzi wpłynął wniosek o wprowadzenie 

zakazu sprzedaży żywych ryb na targowiskach miejskich oraz innych terenach publicznych 

znajdujących się pod zarządem miasta. 

W wyniku przeprowadzonej analizy ustalono, że na targowiskach miejskich obowiązuje 

generalny zakaz sprzedaży zwierząt, wynikający z § 4 pkt 3 Regulaminu Targowisk 

Miejskich w Łodzi, stanowiący załącznik do uchwały nr XLVIII/986/12 Rady Miejskiej 

w Łodzi z dnia 12 września 2012 r. W przypadku innych terenów znajdujących się pod 
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zarządem miasta niewyznaczonych do prowadzenia sprzedaży, to wprowadzanie zakazu 

sprzedaży żywych ryb na tych terenach jest zbędne z uwagi na fakt, że obowiązuje na nich 

generalny zakaz prowadzenia jakiejkolwiek sprzedaży, penalizowany w art. 60(3) Kodeksu 

wykroczeń (Kto prowadzi sprzedaż na terenie należącym do gminy lub będącym w jej 

zarządzie poza miejscem do tego wyznaczonym przez właściwe organy gminy, podlega karze 

grzywny).  

Referujący zaproponował uzupełnić stanowisko o poniższe zdanie:  

Jednocześnie Rada Miejska w Łodzi w pełni dostrzega przedstawiony we wniosku problem 

i podziela wrażliwość w tym zakresie, dlatego zobowiązuje wszelkie służby miejskie do 

wzmożonej kontroli przestrzegania wymienionych przepisów prawa, zwłaszcza w okresach 

przedświątecznych.  

 

Faza pytań i dyskusji. 

Przewodniczący Komisji poprosił o opinię przedstawiciela Straży Miejskiej.   

Z-ca Komendanta Straży Miejskiej w Łodzi poinformował, że Straż Miejska w Łodzi 

w pełni akceptuje przedstawione stanowisko i będzie egzekwować przepisy zawarte 

w Regulaminie Targowisk Miejskich. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do sprawy. 

Brak pytań. 

Brak głosów w dyskusji. 

 

Przewodniczący Komisji  poddał projekt uchwały pod głosowanie - druk BRM 

nr 186/2021. 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za” , przy braku  głosów „przeciw”  oraz braku 

głosów „wstrzymuj ących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad pkt 7. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 

skargi nr 74 z 2021 r. - referuje radny p. Kamil Deptuła. 

(Omawiany dokument znajduje się w teczce nr: DPr-BRM-II.1510.74.2021) 

Radny p. Kamil Deptuła przedstawił stanowisko w sprawie. 
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W dniu 29 listopada 2021 r. do Rady Miejskiej w Łodzi wpłynęła skarga na działania 

Prezydenta Miasta Łodzi dotyczące - zdaniem Skarżącej - naruszenia praworządności 

w związku z toczącym się postępowaniem o udzielenie zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych.   

Zgodnie z art. 234 pkt 1 Kodeksu postępowania administracyjnego W sprawie, w której toczy 

się postępowanie administracyjne skarga złożona przez stronę podlega rozpatrzeniu w toku 

postępowania, zgodnie z przepisami kodeksu. Stosownie zaś do treści art. 236 § 1 

ww. ustawy, w przypadkach określonych w art. 233 i 234 organem właściwym do 

rozpatrzenia skargi jest organ uprawniony do wszczęcia postępowania lub organ, 

przed którym toczy się postępowanie.  

Zgodnie z art. 231 § 1 Kodeksu postępowania administracyjnego jeżeli organ, który otrzymał 

skargę, nie jest właściwy do jej rozpatrzenia, obowiązany jest niezwłocznie, nie później 

jednak niż w terminie siedmiu dni, przekazać ją właściwemu organowi, zawiadamiając 

równocześnie o tym skarżącego, albo wskazać mu właściwy organ. 

W tym stanie rzeczy, Rada Miejska w Łodzi przekazuje skargę Prezydentowi Miasta Łodzi 

według właściwości. 

 
Faza pytań i dyskusji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do sprawy. 

Brak pytań. 

Brak głosów w dyskusji. 

 

Przewodniczący Komisji  poddał projekt uchwały pod głosowanie - druk BRM 

nr 187/2021. 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za” , przy braku  głosów „przeciw”  oraz braku 

głosów „wstrzymuj ących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad pkt 8. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 

przekazania skargi wg właściwości nr 1511.13.2021 - referuje radny p. Kamil Deptuła. 

(Omawiany dokument znajduje się w teczce nr: DPr-BRM-II.1511.13.2021) 

Radny p. Kamil Deptuła przedstawił stanowisko w sprawie. 
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W dniu 9 grudnia 2021 r. Łódzki Urząd Wojewódzki w Łodzi przekazał do Rady Miejskiej 

w Łodzi skargę na działania Dyrektora Wydziału Finansowego Urzędu Miasta Łodzi. 

Zgodnie z art. 7 pkt 3 ustawy z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych 

(Dz. U. z 2019 r. poz. 1282 z późn. zm.) czynności w sprawach z zakresu prawa pracy wobec 

pracowników urzędu gminy wykonuje wójt (burmistrz, prezydent miasta). 

Kodeks postępowania administracyjnego przewiduje w art. 231, że jeżeli organ, który 

otrzymał skargę, nie jest właściwy do jej rozpatrzenia, obowiązany jest niezwłocznie, 

nie później jednak niż w terminie siedmiu dni, przekazać go właściwemu organowi, 

zawiadamiając równocześnie o tym Skarżącego, albo wskazać mu właściwy organ.  

W tym stanie rzeczy, Rada Miejska w Łodzi przekazuje skargę Prezydentowi Miasta Łodzi 

według właściwości. 

 
Faza pytań i dyskusji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do sprawy. 

Brak pytań. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Komisji  poddał projekt uchwały pod głosowanie - druk BRM 

nr 188/2021. 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za” , przy braku  głosów „przeciw”  oraz braku 

głosów „wstrzymuj ących się” , pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad pkt 9. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

Przewodniczący Komisji  poinformował, że pisma, które wpłynęły do Komisji umieszczone 

zostały w aplikacji e-Sesja oraz w folderze poczty elektronicznej pn. Aktówka, Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Więcej spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Kamil Deptuła  podziękował za udział w obradach i zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

Protokół sporządziła     Przewodniczący Komisji 

Sylwia Woźniak-Taczała           Kamil Deptuła 


